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Σχόλιο Διεθνών Χρηματιστηριακών Αγορών: Ο Dow Jones

υποχώρησε 0,19% ή 52 μονάδες στις 27.095, ο S&P παρέμεινε αμετάβλητος στις 3.007

μονάδες ενώ ο Nasdaq κινήθηκε υψηλότερα 0,07% στις 8.183 μονάδες. Στον βιομηχανικό

δείκτη, τη μεγαλύτερη άνοδο σημείωσαν οι μετοχές των Microsoft (+1,8%) και Merck & Co

(+1,3%) ενώ τη μεγαλύτερη πτώση κατέγραψαν οι τίτλοι των Walt Disney (-2,6%) και Home

Depot (-1,2%).

Η κεντρική τράπεζα των ΗΠΑ πραγματοποίησε νέα παρέμβαση στις αγορές την Πέμπτη σε

μια προσπάθεια να παράσχει ρευστότητα στο χρηματοοικονομικό σύστημα. Όπως

μεταδίδουν οι Financial Times, η Fed προχώρησε στην τρίτη διαδοχική δημοπρασία repo

ύψους 75 δισ. δολαρίων. Η δημοπρασία υπερκαλύφθηκε για δεύτερη συνεχόμενη ημέρα,

με τις τράπεζες να ζητούν 84 δισ. δολάρια βραχυπρόθεσμης χρηματοδότησης.

Ο αριθμός των Αμερικανών που υπέβαλαν αίτηση για επίδομα ανεργίας αυξήθηκε την

εβδομάδα που έληξε στις 4 Σεπτεμβρίου, αλλά όχι στον βαθμό που ανέμεναν οι αναλυτές.

Συγκεκριμένα, οι αιτήσεις για επίδομα ανεργίας ενισχύθηκαν στις 208.000 από 204.000 την

προηγούμενη εβδομάδα. Η αγορά ανέμενε αύξηση στις 213.000.

Ο Ντόναλντ Τραμπ διαβεβαίωσε σε συνέντευξη του στο Fox News ότι η δουλειά του

προέδρου της Ομοσπονδιακής Τράπεζας των ΗΠΑ Τζερόμ Πάουελ είναι ασφαλής,

σημειώνοντας ωστόσο ότι «δεν είναι ενθουσιασμένος» με τη Fed.

Ο Ντόναλντ Τραμπ υποστήριξε ότι «υπάρχουν πολλές εναλλακτικές λύσεις, πέραν του

πολέμου με το Ιράν».

Στο επίκεντρο οι εμπορικές σχέσεις ΗΠΑ – Κίνας αλλά και η πορεία της οικονομίας των

ΗΠΑ.

Μετοχές του FTSE LARGE CAP με την 

μεγαλύτερη Άνοδο / Πτώση

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

ΕΥΡΩΒ 0,85 3,16

ΕΧΑΕ 4,80 1,80

ΕΛΛΑΚΤΩΡ 1,934 1,68

ΛΑΜΔΑ 7,75 -3,25

ΑΔΜΗΕ 2,07 -2,82

ΒΙΟ 3,925 -1,38

Βασικές Διεθνείς

Χρηματιστηριακές Αγορές

ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

DOW JONES 30 27094,79 -0,19

NASDAQ 8182,88 0,07

S&P 500 3006,79 0,00

DAX 12457,70 0,55

FTSΕ 100 7356,42 0,58

CAC 40 5659,08 0,68

NIKKΕI 225 22079,09 0,16

HANG SENG 26477,50 0,03

ΩΡΑ ΧΩΡΑ – ΓΕΓΟΝΟΣ ΠΡΟΒΛΕΨΗ ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΟ

09.00 Γερμανία: PPI (ετήσια) (Aug) 0,6% 1,1%

12.30 Ελλάδα: Τρέχουσες Συναλλαγές Ελλάδας (ετήσια) (Jul) 0,874Β

17.00 Ευρωζώνη: Εμπιστοσύνη Καταναλωτή (Sep) -7,0 -7,1
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Εταιρικές Ανακοινώσεις
- Η Τακτική Γενική Συνέλευση της Unibios θα συνεδριάσει σε Επαναληπτική συνεδρίαση

όπως έχει ήδη προσκληθεί στις 20-9-2019, ημέρα Παρασκευή και ώρα 14:00 στην έδρα

της στο ΒΙΟΠΑ Άνω Λιοσίων, 1η και 18η οδός.

Διεθνείς Ισοτιμίες / Εμπορεύματα

ΙΣΟΤΙΜΙΑ/ΕΜΠΟΡΕΥΜΑ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

EUR/USD 1,1042 0,02

EUR/GBP 0,8812 -0,02

GOLD SPOT 1506,40 -0,62

COMEX SILVER 17,850 -0,39

ICE WTI CRUDE 58,65 1,05

NATURAL GAS 2,548 -3,38

ALUMINUM 1794,50 0,13

COPPER 2,607 -0,23

Επιλεγμένες Διεθνείς Μετοχές

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

ALCOA 21,94 1,25

APPLE 220,96 -0,81

AMAZON 1821,50 0,22

GOOGLE 1238,75 0,49

GOLDMAN SACHS 215,23 -0,85

JP MORGAN 119,38 -0,32

BOEING 384,44 -0,51

FACEBOOK 190,14 1,06

TWITTER 42,93 -0,72

NIKE 87,70 -0,43

EXXON MOBIL 72,33 -0,67

CATERPILLAR 130,12 -0,72

Οικονομικό Ημερολόγιο

Σχόλιο Συνεδρίασης Χρηματιστηρίου Αθηνών: Ο Γενικός Δείκτης (ΓΔ)

του ΧΑ έκλεισε 0,15% υψηλότερα στις 873,93 μονάδες με αξία συναλλαγών ύψους 71 εκατ.

ευρώ συμπεριλαμβανομένων περίπου 13 εκατ ευρώ σε προσυμφωνημένες συναλλαγές.

Ο ΓΔ άνοιξε 0,22% χαμηλότερα και πραγματοποίησε αρκετές εναλλαγές προσήμου

σημειώνοντας έτσι συχνές διακυμάνσεις όμως σε περιορισμένο εύρος. Στη συνέχεια

κινήθηκε πτωτικά μετά τις 12:06 και μέχρι τη λήξη της συναλλαγής ενώ πέρασε σε θετικό

κλείσιμο μετά τη σχετική δημοπρασία. Ο δείκτης σημείωσε το υψηλό ημέρας (+0,38%) στις

11:47 και το χαμηλό (-0,39%) στις 2:47.

Το δείκτη FTSE ASE Large Cap ενίσχυσαν κυρίως οι Eurobank (+3,16%), ΕΧΑΕ (+1,80%),

Ελλάκτωρ (+1,68%) και Εθνική Τράπεζα (+1,75%) ενώ περιόρισαν την άνοδο οι Lamda

Development (-3,25%), ΑΔΜΗΕ (-2,82%), Viohalco (-1,38%) και ΟΠΑΠ (-0,96%).

Στο επίκεντρο ο απόηχος των παρουσιάσεων («roadshow») ελληνικών εισηγμένων σε

επενδυτές στο Λονδίνο αλλά και η τριμηνιαία λήξη παραγώγων. Σήμερα θα

πραγματοποιηθεί η αναδιάρθρωση των δεικτών FTSE. Επί πλέον από την επόμενη

εβδομάδα το ενδιαφέρον θα επικεντρωθεί στις ανακοινώσεις οικονομικών αποτελεσμάτων

εξαμήνου εισηγμένων εταιρειών.
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Μετοχές του FTSE LARGE CAP με τη 

μεγαλύτερη Αξία Συναλλαγών

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΑΞΙΑ (εκάτ. €)

ΕΥΡΩΒ 0,85 9,92

ΕΤΕ 2,678 8,48

ΜΠΕΛΑ 17,41 8,46

ΟΤΕ 12,75 7,05

ΑΛΦΑ 1,719 4,35

Βασικοί Δείκτες Χ.Α.

ΔΕΙΚΤΕΣ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

ΓΕΝΙΚΟΣ ΔΕΙΚΤΗΣ 873,93 0,15

FTSE LARGE CAP 2161,58 0,06

FTSE MID  CAP 1357,02 0,09

FTSE BANK 813,18 1,40
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Ειδησεογραφία - Οικονομικά Γεγονότα

Ανάπτυξη άνω του 2% το 2020 βλέπει η ΤτΕ

Ανάπτυξη που φέτος θα φτάσει το 1,9% του ΑΕΠ (2,3% το β’ εξάμηνο της χρονιάς) και θα κινηθεί πάνω από το 2% το 2020 προβλέπει η Τράπεζα της Ελλάδος σύμφωνα με

όσα είπε ο επικεφαλής της σε ομιλία του στο Annual Stavros Niarchos Foundation Lecture, στο πανεπιστήμιο Yale. Προσέθεσε, ωστόσο ότι υπάρχουν κίνδυνοι, τόσο στο

εξωτερικό όσο και στο εγχώριο περιβάλλον, αναφέροντας χαρακτηριστικά την παγκόσμια οικονομία, τις εμπορικές εντάσεις αλλά και τους δημοσιονομικούς κινδύνους που

πιθανόν προκύψουν από τις αποφάσεις του ΣτΕ για τις συντάξεις.

Ο Γιάννης Στουρνάρας επανέλαβε ότι στις μεσο-μακροπρόθεσμες προκλήσεις περιλαμβάνεται το θέμα του χρέους και η ικανότητα της χώρας να το εξυπηρετήσει

μακροπρόθεσμα, το αρνητικό ισοζύγιο τρεχουσών συναλλαγών, η μεγάλη ανεργία αλλά και το δημογραφικό. Τόνισε ότι πρέπει να αυξηθούν οι επενδύσεις προκειμένου να

καλυφθεί το επενδυτικό κενό που άφησε πίσω της η κρίση.

Σε ότι αφορά τις βραχυπρόθεσμες προβλέψεις στάθηκε στο γεγονός πως η χώρα δεν έχει ακόμα επιτρέψει σε επενδυτική βαθμίδα. Υποστήριξε ότι αν συμβεί κάτι τέτοιο τα

spread των ελληνικών ομολόγων μπορούν να μειωθούν κατά επιπλέον 60 μονάδες βάσης, παρά την ήδη μεγάλη αποκλιμάκωση των αποδόσεων.

Στην ομιλία του, ο διοικητής της ΤτΕ επανήλθε στο θέμα των πρωτογενών πλεονασμάτων. Υπενθύμισε ότι η μείωσή τους είναι και θέση της κεντρικής τράπεζας και έκανε λόγο

για ένα σχέδιο ανταλλαγής περισσότερων μεταρρυθμίσεων με λιγότερα πλεονάσματα εκτιμώντας ότι η αύξηση μιας ποσοστιαίας μονάδας της ανάπτυξης είναι 1,8 φορές πιο

αποτελεσματική από μια επιπλέον ποσοστιαία μονάδα πλεονασμάτων. Τόνισε δε ότι η κυβέρνηση διαπραγματεύεται μια μείωση (τόσο άμεσα, όσο και έμμεσα) με τους

Θεσμούς.

Η μεταρρυθμιστική ατζέντα της νέας κυβέρνησης αντιμετωπίστηκε θετικά από τις διεθνείς αγορές, τόνισε και επανέλαβε την εκτίμηση ότι θα επιτευχθεί φέτος ο στόχος για

πρωτογενές πλεόνασμα 3,5% του ΑΕΠ. Σημείωσε ότι η οικονομική πολιτική πρέπει να εστιάσει: α) στην επίτευξη των δημοσιονομικών στόχων β) στη μείωση των κόκκινων

δανείων και γ) στην επιτάχυνση μεταρρυθμίσεων και ιδιωτικοποιήσεων. Euro2day.gr

Τα μηνύματα για οικονομία, εισηγμένες και χρηματιστήριο από το roadshow στο Λονδίνο

"Η Ελλάδα εισέρχεται ξανά σε έναν ενάρετο κύκλο". Με αυτές τις λέξεις πολύπειρο στέλεχος της χρηματιστηριακής αγοράς περιέγραφε την επίγευση του 14ου Greek

Roadshow του Ομίλου ΕΧΑΕ που ολοκληρώθηκε χθες στο Λονδίνο, με τη συμμετοχή 30 εισηγμένων εταιρειών, στη διάρκεια του οποίου πραγματοποιήθηκαν περισσότερες

από 600 κατ΄ ιδίαν συναντήσεις, στις οποίες συμμετείχαν 100 επενδυτικά funds και 140 αναλυτές και διαχειριστές χαρτοφυλακίων.

Το κλίμα κατά τη διάρκεια του διήμερου επενδυτικού forum στη βρετανική πρωτεύουσα ήταν κατά γενική ομολογία θετικό για τα ελληνικά assets και επιχειρήσεις. Όπως

σημειώνουν στελέχη εισηγμένων, για πρώτη φορά ύστερα από πολλά χρόνια, στις συναντήσεις με διεθνείς επενδυτές κυριάρχησε σαφές κλίμα αισιοδοξίας για το μέλλον της

ελληνικής οικονομίας και τις επενδυτικές προοπτικές της χώρας. Αν και υπάρχουν συγκεκριμένοι αστερίσκοι που διατηρούν σε ένα βαθμό την επιφυλακτικότητα ορισμένων

επενδυτικών κεφαλαίων, σε γενικές γραμμές η αλλαγή πολιτικού σκηνικού και οι κινήσεις για την εμπεδωση κλίματος επενδυτικής εμπιστοσύνης αναπτύσσουν μια νέα

δυναμική.

Ενδεικτική ήταν η τοποθέτηση του CEO του Χρηματιστηρίου Αθηνών, Σωκράτη Λαζαρίδη, ο οποίος ανέφερε πως "η αίσθηση που αποκομίσαμε από τις συζητήσεις μας με

τους συμμετέχοντες είναι πως πλέον η προσοχή των ξένων επενδυτών εστιάζεται στις μεσομακροπρόθεσμες προοπτικές των ελληνικών εισηγμένων επιχειρήσεων, στοιχείο

που επιβεβαιώνει την αναγνώριση της δυναμικής που αναπτύσσει η Ελληνική οικονομία".

Οι ξένοι θεσμικοί άκουσαν επίσης τον ΥΠΟΙΚ Χρήστο Σταϊκούρα να αναφέρει πως η Ελλάδα έχει επιστρέψει πλέον στην κανονικότητα. Στο επενδυτικό προσκλητήριο που

απεύθυνε ο κ. Σταϊκούρας εστιάζοντας σε ενέργειες όπως η άρση των capital controls και της αποπληρωμής των δανείων του ΔΝΤ, μετέφερε το μήνυμα της σταθερότητας

στην ασκούμενη πολιτική με μεθοδικές κινήσεις και με στόχο την σταδιακή ανάκτηση της εμπιστοσύνης. Ο ΥΠΟΙΚ σημείωσε πώς η χώρα διαθέτει πολιτική σταθερότητα,

κερδίζει εμπιστοσύνη και αξιοπιστία, υλοποιεί αναπτυξιακές μεταρρυθμίσεις, απομακρύνει εμπόδια, αντιμετωπίζει αδυναμίες και αβεβαιότητες.

Βέβαια, και άλλες φορές οι ξένοι θεσμικοί στο Citi έχουν ακούσει προσκλήσεις για να επενδύσουν στην Ελλάδα. Έτσι είναι απολύτως λογικό, όπως σημειώνουν επικεφαλής

τμημάτων IR των εισηγμένων, οι ξένοι να ζητούν επιτακτικά την εφαρμογή των κυβερνητικών πολιτικών. Στο πλαίσιο αυτό, ιδιαίτερα πολλές ερωτήσεις έγιναν στις συναντήσεις

του ΥΠΟΙΚ με ξένους θεσμικούς για το ζήτημα της μείωσης της εταιρικής φορολογίας, για την πορεία και υλοποίηση των αποκρατικοποιήσεων και τις κυβερνητικές δεσμεύσεις

για ενίσχυση της ανταγωνιστικότητας της οικονομίας.

Οι εξελίξεις στο τραπεζικό μέτωπο ήταν επίσης ένα από τα βασικά θέματα των συναντήσεων των διαχειριστών χαρτοφυλακίων και αναλυτών με τις ομάδες των τεσσάρων

συστημικών τραπεζών. Το ενδιαφέρον των funds δεν επικεντρώθηκε στα προβληματικά assets των τραπεζών αλλά και στις προοπτικές της κερδοφορίας τους. Επί τάπητος

τέθηκαν ζητήματα που αφορούν στην απόδοση των ιδίων κεφαλαίων των ελληνικών τραπεζών, στο σχέδιο του ΤΧΣ για την μείωση των κόκκινων δανείων, ενώ πολλές

ερωτήσεις επικεντρώθηκαν και στην εφαρμογή και τις τεχνικές λεπτομέρειες του APS.

Σε ό,τι αφορά στις εισηγμένες, στελέχη εταιρειών που συμμετείχαν στο roadshow αναφέρουν πως ήταν ιδιαίτερα ενθαρρυντικό το γεγονός της παρουσίας funds που

συμμετέχουν για πρώτη φορά στην εκδήλωση. "Οι υψηλές αποδόσεις της τάξης του 40% που καταγράφει η αγορά μας από την αρχή του χρόνου έχει κινήσει το ενδιαφέρον,

αναφέρεται χαρακτηριστικά. Επίσης, "μεγάλα ονόματα", μεταξύ των οποίων η Fidelity, έδειξε έπειτα από καιρό ενδιαφέρον για ελληνικά assets. Μεταξύ των funds Που

συμμετείχαν είναι τα BlackRock, BNP Paribas, Deutsche Bank, Fidelity Management & Research, Goldman Sachs, GSO, Hamblin Watsa Inv. Counsel, Invesco, JP Morgan,

One Investments, Schroders, Soros Fund Management, Stewart Investors, T Rowe Price, TT International, Wellington κ.α.

Εξίσου σημαντικό είναι το γεγονός πως υπήρχε αυξημένη συμμετοχή από θεσμικά κεφάλαια που τοποθετούνται σε εταιρικές εκδόσεις (credit funds), κάτι που αιτιολογείται από

τη θετική πορεία των ελληνικών ομολόγων, των εταιρικών εκδόσεων που προηγήθηκαν αλλά και όσων έπονται (ΕΛΠΕ, ΤΕΝΕΡΓ, ΔΕΗ κλπ). Σε αριθμό συναντήσεων, το

ενδιαφέρον επικεντρώθηκε πρωτίστως στις τράπεζες, τους κατασκευαστικούς ομίλους, τη Μυτιληναίος, την Intralot, τη ΔΕΗ, τα ΕΛΠΕ, εταιρείες του retail και τον ΟΠΑΠ.

Είναι χαρακτηριστικό πως η ομάδα των στελεχών του ΟΠΑΠ συνάντησε 37 fund managers, σε μόλις δύο ημέρες. Για τους ξένους διαχειριστές χαρτοφυλακίων, ο ΟΠΑΠ

αποτελεί έναν ιδιαίτερο συνδυασμό, ως dividend και growth story. Πρόσφατα η HSBC ανέφερε σε report της πως ο Οργανισμός θα συνεχίσει να έχει κυρίαρχη θέση στην

ελληνική αγορά τυχερών παιχνιδιών, κάτι που προσδίδει ισχυρό momentum στη γραμμή των εσόδων, ενώ παράλληλα αποτελεί σημαντικό μερισματικό play, καθώς αναμένει

μερισματική απόδοση της τάξης του 6% κατά μέσο όρο την επόμενη διετία.

Περαιτέρω, σημαντική ζήτηση για συναντήσεις είχε η Μυτιληναίος, αλλά και τα ΕΛΠΕ, εν όψει της επικείμενης διάθεσης ποσοστού του Δημοσίου και της έκδοσης νέου

ευρωομολόγου με σκοπό την αναχρηματοδότηση υφισταμένων υποχρεώσεων. Θετικά υποδέχθηκαν στο Citi και την παρουσία την ΔΕΗ, καθώς για πρώτη φορά εδώ και

πολλά χρόνια η Επιχείρηση εκπροσωπήθηκε σε κορυφαίο διοικητικά επίπεδο. Αντίστοιχα, ο στρατηγικός σχεδιασμός της Intralot και τα πλάνα για το financing προσέλκυσαν

σημαντικό αριθμό συναντήσεων.

Ζητούμενο τώρα, καταλήγουν στελέχη εισηγμένων, είναι "κεφαλαιοποιηθεί", στο βαθμό που αυτό είναι εφικτό με γνώμονα τις συνθήκες στο διεθνές οικονομικό περιβάλλον

αλλά και το delivery που οφείλει να πραγματοποιήσει η κυβέρνηση στις δεσμεύσεις που έχει αναλάβει, η αλλαγή αυτή σελίδας για την εγχώρια κεφαλαιαγορά. Capital.gr
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